
Fra: Haraldstad, Bengt Harald <bharaldstad@mil.no>  

Sendt: torsdag 5. desember 2019 09.17 

Til: Sandvik, Joar Bjørgvik <josandvik@mil.no>; Bruvold, Thomas <tbruvold@mil.no>; Moesødegård, Harald 

<hmoesodegard@mil.no> 

Emne: Fokus gruppe intervju 

 

Hei 

Jeg gjennomfører nå siste året på Master utdanning, Avansert Klinisk Sykepleie. I den forbindelse skal jeg skrive 

masteroppgave, som etter planen skal leveres i slutten av mai 2020. Som en del av oppgaven skal jeg gjennomføre 

fokusgruppe- intervjuer fordelt på tre avdelinger. Her skal jeg finne ut hvordan medic tenker og vurderer sykdom og skader 

som ikke er traumerelaterte (store traumer eller stridsrelaterte). Jeg har utelukket førstegangstjeneste-personell og da står 

deres avdelinger igjen som intervjuobjekter (Tr1 Sankp 3, Santropp TmBn og Landevak FSAN). Jeg ser for meg at hvert 

enkelt intervju vil ta opp mot maksimalt to timer. 

Avdelingene eller den enkelte kommer ikke til å bli vurdert opp mot hverandre og det behøves ingen forberedelser for den 

enkelte deltaker. Det skal ikke fremkomme hvilken avdeling som er best eller dårligst eller annen rangering. Den enkelte 

deltaker skal frivillig velge å være med/ ikke være med samt evt trekke seg når som helst frem til intervjuet starter. 

Jeg kommer til å sette av Januar 2020 til å gjennomføre intervjuene og trenger derfor først og fremst tillatelse/ avslag, fra 

dere så fort som mulig slik at søknad kan sendes Forsvarets Høyskole. 

Ved evt tillatelse fra avdeling, vil veien videre bli slik: 

- Avtale om intervjutid og dato, så fort som mulig. 

- Avdelingen/ medicene mottar informasjon og villighetsskriv ca 1 uke før intervjuet skal gjennomføres. 

- Intervjuet gjennomføres på avtalt tid ved den enkeltes tjenestested helst innen utgangen av Januar (avdelingene 

på Rena gjennomfører på klasserom HVS Sanitetskolen). Jeg kommer ned til Landevak/ Sessvoll og gjennomfører intervjuet 

på det stedet som passer best. 

- Jeg transkriberer alt av lydopptak kort tid etter intervjuene er gjennomført. 

- Innlevering av oppgave, medio Mai 2020. 

- Alle rådata slettes etter avtale med min veileder. 

Avdelingene vil få anledning til å få presentert hovedfunnene i ettertid, dersom det er interesse for dette. 

Jeg vet at tiden er knapp i avdeling og at dette kommer som nok en «ekstra tidstyv», men jeg tror at medicene vil få utbytte 

av selve intervjuet og at resultatene kan brukes i fremtidig arbeid med kompetanseheving og kvalitetssikring. Derfor håper 

jeg på raske og positive svar! 

MVH 

Bengt Haraldstad 

90598987 


